
 

 

PALJOUSSANAT 

“Vähän” > (a) little / (a) few 

 

- Saisinko vähän    - Minulla on vähän  

(jonkin verran) vettä?    (muutamia) ystäviä. 

 

Yksikkömuotoinen:   Monikkomuotoinen: 

(määrää ei voi laskea)   (kappalemäärän voi laskea) 

 

Could I have a little water? oins I have a few friends. 

    (Some)    (a couple of)  

       (some) 

 

 

I have (very) little money.   I have  few  coins left.  

  (hardly any)   (hardly any) 

  (not much)    (not many) 

 
Minulla on (hyvin) vähän rahaa.  Minulla on (vain) muutama kolikko. 

    (tuskin lainkaan)      (tuskin yhtään)  

 

 

“Paljon” 
 

- Meillä ei ole paljon aikaa.   - Heillä on paljon lemmikkieläimiä. 

 

Yksikkö (lukumäärää ei voi laskea): Monikkomuotoinen (1,2,3,…): 

 

We don’t have much time.   They have many pets.  

   

- much ja many esiintyvät etenkin kielteisissä ja kysyvissä lauseissa 

 

Myönteisissä lauseissa:      

      (a lot of )     (a lot of) 

     (plenty of)     (plenty of) 

              (a large amount of)      (a large number of) 

 

     PALJON    MONTA 

   (How much?)       (How many?) 

 


